
Title (en)
Slab-shaped building element for the construction and cladding of walls, partition walls and façades.

Title (de)
Plattenförmiger Baukörper zur Erstellung und Verkleidung von Mauern, Wänden und Fassaden.

Title (fr)
Elément de construction en forme de plaque pour la construction et le revêtement de murs, cloisons et façades.

Publication
EP 0191144 A2 19860820 (DE)

Application
EP 85114244 A 19851108

Priority
CH 539784 A 19841112

Abstract (en)
A structure such as external walls, internal walls, wall plates, facade plates or composite plates and the like has at least one board- like or wall-
like gas concrete element (6) and a thermal, cold and sound insulating layer (3), the surfaces of both parts being connected with each other by
an adhesive layer (4) on a cement basis and a tough and resilient metal-free anti-corrosive tissue (5) being embedded in the adhesive layer (4).
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Abstract (de)
Baukörper wie Mauer, Wand, Wand-, Fassaden-, Verbundplatten und dergleichen umfaßt wenigstens ein platten- oder wandartiges Gasbetonteil
(6) und eine Wärme-, Kälte- und Schallisolationsschicht (3), wobei beide Teile durch eine Klebschicht (4) auf Zementbasis miteinander flächig
verbunden sind und in die Klebschicht (4) ein zähelastisches, metallfreies, korrosionsfestes Gewebe (5) eingebettet ist.
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